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WOORD VAN DE
VOORZITTER
Het JCI Magazine heeft als doel het verhaal 
achter het verhaal te vertellen, over de 
projecten en initiatieven van vroeger en nu. In 
volle lockdownperiode en tijdens het #Fire-
jaar, werd de eerste editie gelanceerd. Dit 
jaar lanceren we niet één maar vier edities, 
telkens met één van de JCI-pijlers als thema.

De eerste in rij is gemeenschap. Vele events 
en initiatieven doorheen Vlaanderen zijn ooit 
gestart dankzij…JCI. Tuttenboom is daar 
een gekend voorbeeld van. Ook in de World 
Cleanup Day / River Cleanup heeft JCI een 
belangrijk aandeel, wat niet altijd naar buiten 
komt als de pers hierover communiceert. 

JCI Menen-Wevelgem heeft het award-
winning project ‘MS Patiënten’ georganiseerd 
in 2019, eentje waarover ik dacht: dit is echt 

impact gecreëerd. Want dat is waar JCI voor 
staat en de verhalen achter deze projecten 
zijn niet altijd gekend. Deze zaken en meer 
kan je deze editie terugvinden.

Ook zijn we trots dat Steven Vandeput (past 
voorzitter JCI Hasselt - JCI Vlaanderen - JCI 
Belgium en huidig burgemeester van Hasselt) 
de tijd heeft genomen om zijn verhaal te 
vertellen. Het interview toont ook zijn passie 
en het vuur dat in deze man zit. In het #DNA 
van deze man zit voor eeuwig en altijd…JCI.
Geniet van deze tweede editie, laat jouw 
feedback horen want het PR-team is zich 
reeds aan het voorbereiden voor nummer 3.

Veel leesplezier!
Kenneth De Decker
Voorzitter JCI Vlaanderen 2020

VOORWOORD
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World Cleanup Day benut de 
kracht van mensen over de hele 
wereld om ongelooflijke dingen te 
bereiken door samen te werken. Het 
mooie zit hem in de samenwerking: 
het bouwen van bruggen tussen 
ongelijksoortige gemeenschappen 
en het betrekken van alle lagen van 
de samenleving - van burgers tot 
bedrijven, tot de overheid.

Dit wereldomspannende idee begon 
in 2008 in het kleine Noord-Europese 
land Estland, bij enkele JCI-leden. 
Door dat idee konden ze 50.000 
mensen verenigen om het hele land 
in slechts vijf uur op te ruimen. Op 
die dag werd er een wereldwijde 
bottom-upburgerbeweging geboren 
die zich als een lopend vuurtje 
over de hele wereld verspreidde. 
Dit sprak tot de verbeelding van 
mensen over de hele wereld, die 
geïnspireerd werden om hetzelfde 
te doen met dezelfde ambitieuze 
‘één land, één dag’-formule.

Zoveel jaar later is het eenvoudige 
idee uitgegroeid tot een wereldwijde 
beweging met miljoenen 
vrijwilligers en charismatische 
leiders. De eenvoudige daad van 
het schoonmaken is een kracht 
geworden die mensen en groepen 
die anders nooit zouden dromen 
van het werken naar hetzelfde doel 
samenbrengt. Het maatschappelijk 

3 JAAR WORLD CLEANUP DAY 
IN BELGIË

Auteur
Joris Hermans
Commissielid World Cleanup 
Day (JCI Belgium)

middenveld, regeringen en 
wereldwijde ondernemingen, 
vrouwen in Saoedi-Arabië, mensen 
die de oorlog in Jemen en Syrië 
ondergaan, moslims, joden, hindoes 
en christenen, mannen en vrouwen, 
kinderen.

Drie jaar geleden zijn we ook in België 
op de kar gesprongen en is dit ook 
een JCI Belgium-project geworden, 
waarbij ook tal van JCI-afdelingen 
lokaal een actie opzetten. Het laat 
hen ook toe om nauwer contact 
te hebben met lokale besturen en 
andere organisaties in hun stad of 
gemeente.

Ook dit jaar kwamen miljoenen 
mensen over de hele wereld buiten 
om zwerfvuil op te ruimen. Omdat 
we een schone planeet willen. Ook 
in België was er een derde editie 
en hebben we samengewerkt met 
verschillende partners in België om 
op en rond World Cleanup Day acties 
te organiseren en te coördineren! 
We spraken met Mooimakers en 
BeWapp om de registratie voor 
Vlaanderen en Wallonië op zich te 
nemen. Heel wat zwerfvuiljagers 
zitten al in hun netwerken en op 
deze manier kunnen we nog meer 
mensen aanspreken. Dit jaar deden 
er meer dan 60.000 opruimhelden 
mee in België, toch wel een mooi 
resultaat in coronatijd.

ARTIKEL
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Dit jaar thema 
sigarettenpeuken

Elk jaar komen er 4,5  triljoen 
sigaretten in de natuur terecht. 
Ondanks dat een sigarettenpeuk 
echt klein is, is de impact ervan 
monsterlijk. Sigarettenfilters komen 
in de natuur terecht omdat we ze op 
de grond gooien in de parken, op het 
strand en op parkeerplaatsen. Maar 
ze komen ook in de natuur terecht 
omdat we ze dan in rioolgaten gooien.  

Bekijk de trailer, stop the killer. 
https://www.youtube.com/
watch?v=5VpCA9iQQ7I&ab_
channel=WorldCleanupDay

JCI en World Cleanup Day in 
de pers 

World Cleanup Day in Ronse is goed 
voor 2,5 ton zwerfvuil
https://www.nieuwsblad.be/cnt/
dmf20200922_93630205

35 vrijwilligers ruimen 275 kilogram 
zwerfvuil op tijdens World Cleanup 
Day
https://www.hln.be/in-de-buurt/
waregem/35-vrijwilligers-ruimen-
275-kilogram-zwerfvuil-op-tijdens-
world-cleanup-day~a201d7b0/

JCI Waregem en jeugdbewegingen 
plannen grote opruimactie tijdens 
World Cleanup Day
https://www.hln.be/in-de-buurt/
waregem/jci-waregem-en-
jeugdbewegingen-plannen-grote-
opruimactie-tijdens-world-cleanup-
day~af6c1c7c/

JCI en vrijwilligers gaan opnieuw op 
pad om zwerfvuil te ruimen
https://www.hln.be/in-de-buurt/
ronse/jci-en-vrijwilligers-gaan-
opnieuw-op-pad-om-zwerfvuil-te-
ruimen~a42098bd/

Junior Chamber International maakt 
stad proper
https://www.nieuwsblad.be/cnt/
dmf20200920_93217732

Wist je dat?

Het eerste jaar trok Valérie de 
Groote het project van World 
Cleanup Day voor JCI Belgium. 
Ze had de microbe van dat 
project overgezet op haar broer 
Thomas de Groote en daaruit is 
River Cleanup ontstaan. 
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Theo, hoe zou jij jouw bijdrage 
tot de gemeenschap kunnen 
verwoorden?

Als je ziet hoe Parkinsonpatiënt Ivo 
De Bisschop (JCI West-Brabant 
en Rotariër-vriend) met zijn ‘Stop 
Parkinson Walk’ de grenzen van 
ons land afstapt om Parkinson in 
de schijnwerper te plaatsen en 
het onderzoek te ondersteunen, 
dan raakt mij dat en dan draag ik 
graag mijn steentje bij. Het begon 
ooit met een JCI-project van 
Leuven, die geld inzamelden om 
blinden een blindengeleidehond te 
schenken.  TOYP Hervé nam hierin 
het voortouw, maar helaas waren er 
niet genoeg fondsen om hem zelf 
te helpen met een hond. Voor ons 
huwelijk in 1998 besloten Michèle 
en ik toen om geen geschenkenlijst 
aan te leggen, maar Hervé te 
helpen. Door de giften van onze 
genodigden konden we Hervé zijn 
hond schenken.

Met Agrementor Brussels dragen 
we de stichting van Professor 
Phillip Blondeel een warm hart toe, 
“the beautiful After Breast Cancer 
foundation”. Deze stichting is een 
multidisciplinaire organisatie ten 
behoeve van de wederopbouw 
van het leven van de patiënt na de 
diagnose van borstkanker. Naast 
wetenschappelijk onderzoek en 

BIJDRAGE GEMEENSCHAP 
EN MAATSCHAPPIJ

Auteur
Theo De Beir
Past-voorzitter JCI Brussel
JCI Vlaanderen, JCI Belgium en JCI 
in Europa
JCI senator & Sense-lid/oprichter.

reconstructie, wordt veel aandacht 
besteed aan het “wel-zijn” en 
“wel-leven” van de patiënt en haar 
omgeving.

Hoe zie jij je bijdrage aan de 
maatschappij als persoon?

Als je het Michèle zou vragen, dan 
zegt zij steevast: “de duizenden 
kilometers die je hebt afgelegd om 
in het hele land de blijde boodschap 
van bemiddeling te verkondigen”.

In 2002 raakte ik geboeid door 
bemiddeling. Ik studeerde aan 
Harvard en begon mij hierin steeds 
verder te verdiepen. Problemen 
oplossen buiten de rechtbank om, 
dat leek me dé oplossing voor 
vele confl icten. Bemiddeling was 
hier ongekend, dus zo begon mijn 
kruistocht doorheen het Vlaamse 
land. Ik ben overal opleidingen en 
seminaries gaan geven, overtuigd 
van “mijn bemiddelingsverhaal”. 

Aan al wie het horen wilde, 
verkondigde ik de boodschap. 
Inmiddels heb ik bijna duizend 
personen opgeleid tot erkend 
bemiddelaar. We zijn quasi 20 jaar 
later, en bemiddeling staat (eindelijk) 
op de kaart. 

ADVERTORIAL

Theo is advocaat, onderhandelaar 
en bemiddelaar in burgerlijke – en 
handelszaken. 

Theo heeft dertig jaar ervaring 
als advocaat in commercieel 
recht. Hij raakte gepassioneerd 
door de bemiddeling/mediation 
als geschillenbeslechting en 
bekwaamde zich hierin via 
opleidingen in binnen- en 
buitenland. Inmiddels is hij een 
zeer gewaardeerd mediator en 
managing partner bij Agrementor, 
The Law fi rm – advocaten en 
bemiddelaars. Hij is sinds januari 
2020 de voorzitter van de Federale 
Bemiddelingscommissie en sinds 
jaren praktijklector aan de KUL en 
praktijkdocent aan de UA.
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Confl icterende partijen gaan op zoek naar een geschikte oplossing voor hun confl ict onder begeleiding van een 
erkend bemiddelaar. In vergelijking met de gerechtsprocedure, alleen maar voordelen: sneller, kosteneffi  ciënter en 
de beslissing hou je in eigen handen. Een win-winverhaal voor iedereen! Ook in mijn advocatenpraktijk merken we 
het stijgend belang van bemiddeling en onderhandeling. Sinds begin 2020 mag ik mezelf bovendien voorzitter van 
de Federale Bemiddelingscommissie (FBC) noemen. 

Dus ja, het voelt als bemiddeling mijn persoonlijke bijdrage is tot deze gemeenschap.

AGREMENTOR, THE LAW FIRM is een 
advocatenkantoor gespecialiseerd in bemiddeling 
en onderhandeling. De kantoren in Antwerpen en 
Brussel tellen acht advocaten en zes bemiddelaars.

AGREMENTOR, THE ACADEMY is een opleidings-
centrum, met focus op de edele kunst van het 
onderhandelen en bemiddelen.

Theo DE BEIR
advocaat & erkend bemiddelaar  
past-voorzitter JCI Brussel, 
Vlaanderen, Belgium & Europe
senator & sense-lid

Torben GERING
advocaat & erkend bemiddelaar
lid JCI Leuven

Michèle DE BEIR-POLLET
erkend bemiddelaar
oud-lid JCI Menen
past-voorzitter JCI West-Brabant
senator & sense-lid

Winston Churchilllaan 51 - 1180 Brussels
T 02 340 24 00 | M 0475 26 90 16 | tdb@agrementor.com | www.agrementor.com
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2020 is een jaar geworden waarin 
elk individu, elke organisatie, elke 
gemeenschap zich heeft moeten 
aanpassen aan een nieuwe realiteit.

Ook de komende maanden zullen 
we daarmee moeten omgaan. Een 
realiteit die niemand prettig vindt, 
maar die wel veel opportuniteiten 
biedt. Creativiteit was nog nooit zo 
belangrijk. Het besef dat we met 
zijn allen er moeten proberen in te 
slagen om positief in het leven te 
staan, ondanks deze bizarre tijden, 
is zo belangrijk en allen hebben we 
de verantwoordelijkheid om erover 
te waken dat we bij onze naasten die 
positieve ingesteldheid terugvinden.

Tijdens de lockdown organiseerden 
we bij JCI Gent Artevelde onze AV’s 
digitaal (zoals wellicht alle andere 
afdelingen in het land). Tijdens de 
AV van mei dachten we na over hoe 
JCI Gent Artevelde lokaal mensen 
een hart onder de riem kon steken. 
Het was het beginpunt van een golf 
van enthousiasme doorheen onze 
afdeling, gedreven door de wil om 
te helpen. Vijf toffe acties waren het 
resultaat!

Op een zomerse zondag begin 
juni, gingen we de bewoners en 

HANDBEREIK

Auteur
Matthias Dewaele 
Commissielid

zorgverleners van enkele Gentse 
woonzorgcentra vermaken met 
enkele Vlaamse schlagers. Met 
veel goesting bouwden we de 
muziekinstallaties op en begonnen 
we op de tonen van onze Vlaamse 
klassiekers mee te zingen en 
swingen. We lieten de nieuwsgierige 
bewoners even terug dansen 
in de zon en genieten van het 
leven. Het fietstraject tussen de 
woonzorgcentra maakte het extra 
plezant! We sloten de namiddag 
af met een smakelijk ijsje in het 
centrum van Gent.

Vervolgens waren het de 
zorgverleners uit de Gentse 
ziekenhuizen die we in de bloemetjes 
wilden zetten vanwege hun inzet 
om alle Covid-patiënten erdoor 
te helpen. Of beter gezegd: ‘in de 
cupcakes’. Een korte adempauze 
met een lekkernijtje zorgde voor blije 
gezichten tussen de zorgverleners.

Bij onze derde actie hebben we 
de focus op onze eigen omgeving 
gelegd. We zochten mensen op in 
onze omgeving die vereenzaamden 
als gevolg van de lockdown. Met een 
aperitief vanop de stoep hebben we, 
coronaproof, toenadering gezocht 
en met een versnapering en drankje 

ARTIKEL



11Editie 2 - november 2020

ook die mensen een fijn moment bezorgd. 

We gingen ook ons steentje bijdragen om het tekort 
aan gedoneerd bloed en plasma te helpen verkleinen. 
Sommigen van ons zouden in de maanden nadien 
nog enkele donaties gaan verrichten. Met deze vierde 
actie hopen we de nood aan donaties wat in beeld te 
hebben gebracht.

Tenslotte deelden we honderden gratis handgels uit op 
de Gentse Korenmarkt. Aan duizelingwekkend tempo 
vlogen de gels de deur uit. Honderden passanten 
konden zo nog een tijdje zorgeloos de handen 
ontsmetten. Het was (voorlopig) de laatste actie van 
de commissie HANDbereik en de afsluiter van een 
intensieve, boeiende en inspirerende periode!
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Wat als we MS-patiënten de kans 
zouden geven hun grenzen te 
verleggen? Tussen pot en pint 
kwamen de wildste ideeën naar 
boven. Vele gesprekken met de vzw 
MS-Huis Menen en de patiënten 
leerden ons echter dat er niemand 
zat op te wachten om een berg te 
beklimmen, al was de goesting voor 
een uitdaging er wel. We leerden 
deze fantastische mensen één voor 
één beter kennen, we maakten 
samen wandelingen, luisterden 
naar hun verhaal en we stonden 
vooral versteld over hun strijd met 
alledaagse dingen. Om de challenge 
financieel haalbaar te maken hebben 
we het aangename aan het nuttige 
gekoppeld door Dries Heyneman 
en David Galle uit te nodigen voor 
een Comedy Night. We hebben 
eveneens een quiz georganiseerd 
en konden rekenen op de steun van 
vele sponsors. Met de centen en de 

WANNEER EEN COMMISSIE EEN 
ONVERGETELIJKE LEVENSERVARING 
WORDT

ARTIKEL

Auteur
Lieselot Verduyn
Kandidaat-lid JCI 
Menen-Wevelgem

wijsheid die we vergaard hebben, 
belandden we uiteindelijk in april 
2019 op de ‘MS buddy Challenge’: 
een 5-daagse reis naar Bourgogne 
met als grootste uitdaging om deze 
avonturiers te geven wat iedereen 
verdient: een zorgeloze vakantie. 
Aangepaste deuropeningen, 
verpleegkundigen en kinesisten, 
toiletten binnen handbereik, maar 
ook een huifkarrentocht, een 
wijnproeverij en een optreden van 
Frank Verlinden en enkele lokale 
chansonniers zorgden voor een 
prachtige tijd. Daarnaast verzekerden 
enkele pittige wandelingen dat de 
challenge niet ontbrak. Het was niet 
alleen voor de MS’ers en hun partner 
een onvergetelijke tijd, ook JCI 
Menen-Wevelgem heeft met deze 
commissie zijn grenzen verlegd. Het 
was voor iedereen ongetwijfeld een 
onvergetelijke reis!



13Editie 2 - november 2020

De uitbraak van COVID-19 heeft ons leven grondig door 
elkaar geschud. Ook professioneel, want door het virus 
is het nieuwe werken sneller dan verwacht ingeburgerd 
geraakt. In heel wat organisaties wordt voor het combi-
werken geopteerd, dus deels thuis en deels op kantoor. 
En dat is goed voor mens en maatschappij: een grotere 
focus bij thuiswerken, een betere work-live integratie, 
minder ziekteverzuim, … . Anderzijds minder mensen 
op de baan dus goed voor de mobiliteit en minder 
uitlaatgassen, dus goed voor de natuur.

Toekomstgerichte werkgevers maken van de nood 
een deugd en benutten deze gelegenheid om een 
duurzaam telewerkbeleid op te stellen. Corona heeft 
immers bewezen dat telewerken op veel plaatsen wel 
degelijk mogelijk is én er ook voordelen aan verbonden 
zijn. Niemand kijkt er bovendien naar uit om opnieuw 
dagelijks in die ellendig lange fi les te gaan staan.

We evolueren wellicht naar een hybride vorm van 
werken. Daarbij zullen medewerkers telewerk en werken 
op kantoor kunnen afwisselen. Dat heeft verschillende 
voordelen voor de werkgever, medewerkers en 
de maatschappij. Werkgevers kunnen besparen, 
bijvoorbeeld door de kantoorruimte anders in te richten. 
Bij de medewerkers zelf kan telewerk een gunstig eff ect 
op hun welzijn hebben. En daarnaast biedt telewerk ook 
een oplossing voor het toenemende mobiliteitsprobleem.

Wie echt de vruchten van telewerk wil plukken, zorgt 
best voor een structureel kader. Er zijn  wettelijke 
verplichtingen waaraan voldaan moet worden, maar 
daar mag het zeker niet bij blijven. Besteed zeker ook 
voldoende aandacht aan factoren die het welzijn en de 
motivatie van medewerkers beïnvloeden:

TELEWERK: GOED VOOR JOUW 
MEDEWERKERS EN ZOVEEL MEER…

ADVERTORIAL

1. Fysiek welzijn
Ook de telewerkplek moet zo goed mogelijk 
ingericht worden. Denk aan een goede bureaustoel 
in plaats van een gewone stoel uit de keuken, een 
toetsenbord, voldoende verlichting en verluchting.

2. Psychosociaal welzijn
Telewerk houdt ook in dat het menselijk contact 
vermindert. Voor sommige medewerkers kan deze 
nieuwe manier van werken een nieuwe stressbron 
zijn. Daarom is het belangrijk om signalen tijdig op te 
vangen en de psychosociale risico’s te beheersen.

3. Leiderschap
Het succes van telewerk hangt voor een groot 
stuk af van de leidinggevenden die hun mensen 
vanop afstand sturen. Zij moeten meer dan ooit de 
vinger aan de pols houden en de groepsdynamiek 
bevorderen.

Een duurzaam telewerkbeleid opstellen? 
Ga naar onze Attentia-webpagina “duurzaam 
telewerken” en download onze White paper!

https://tinyurl.com/y9h7nzcz
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Op donderdagavond 1 oktober 
bood JCI Brussel een kijk op 
de mobiliteitsevoluties door vier 
topexperten aan het woord te 
laten. Deelnemers lokken deed JCI 
Brussel met kwalitatieve inhoud:
• Vier topsprekers, vier 

invalshoeken: Minister Elke Van 
den Brandt (Groen, politiek), 
Prof. dr. Ir. Joeri Van Mierlo 
(VUB, technologie), Geraldine 
Simoens (Bofidi, fiscaliteit), Hajo 
Beeckman (VRT, mobiliteit)

• Maak betere mobiliteitskeuzes 
met de inzichten van de 
sprekers en stel jouw vraag 
aan de sprekers tijdens de 
interactieve sessie

Dat alles in een eerste deel waarbij 
de vier sprekers de evoluties in 
hun kennisveld toelichten, en een 
tweede deel waarbij de deelnemers 
vragen kunnen stellen aan het panel 
van sprekers. 

De lange aanloop

De aanloop naar het evenement was 
zeer lang ... ! Je kan al raden waarom. 
De eerste commissievergadering 
van de leden van JCI Brussel die 
interesse hadden in een commissie 
rond de pijler business was op 
26 november 2019. Na de eerste 
avond brainstormen werd gekozen 
voor een netwerkevent rond 

BRUSSELSE MOBILITEIT MORGEN

Auteur
Michaël Vlekken 
Commissielid van de 
Businessevent

“urban mobility”. In de zeer vele 
vergaderingen die daarop volgden 
werden talloze ideeën afgetast met 
verschillende mogelijke partnerships 
voor locaties, combinaties met 
bedrijfsbezoeken, enzovoort. Toen 
de inhoud van het evenement stilaan 
gefinaliseerd was, eind maart, werd 
besloten om de avond uit te stellen 
van mei naar oktober. Het zag 
er namelijk niet naar uit dat een 
netwerkevent mogelijk ging zijn of 
veel kans op slagen had in mei 2020.
 
Nadat de commissie bevestiging 
kreeg voor de nieuwe datum 
van de locatie en vooral van vier 
topsprekers, was er nog steeds 
de blijvende onzekerheid over het 
al dan niet kunnen organiseren 
van een fysiek netwerkingsevent. 
Jaycees zijn echter leiders die ook 
wanneer het moeilijk wordt het 
goede voorbeeld moeten geven en 
oplossingen vinden om toch door te 
kunnen gaan. Daarom werd besloten 
het evenement sowieso te laten 
plaatsvinden in de voorziene locatie 
(bij eventpartner Welkin & Meraki), 
het te livestreamen en in de weken 
voor het evenement te evalueren 
of en hoeveel publiek er ter plaatse 
aanwezig kan zijn. Op een beperkt 
aantal leden van JCI Brussel na, ging 
het evenement uiteindelijk volledig 
online door.

ARTIKEL
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Een geslaagd project

In de laatste week hebben de belangrijkste twee 
publiekstrekkers, Hajo Beeckman en minister 
Elke Van den Brandt helaas moeten afzeggen ... . 
Gelukkig werden beiden snel vervangen door Voka-
mobiliteitsmanager Wim Pannecoucke en Vlaams 
parlementslid Stijn Bex, die met de nodige kennis van 
zaken de mobiliteits- en politieke aspecten hebben 
kunnen toelichten. De commissie mag na de lange 
aanloop en de laatste moeilijkheden zeker en vast met 
voldoening terugblikken op hun prestatie.

JCI Brussel bedankt graag de vier sprekers Stijn 
Bex, Joeri Van Mierlo, Geraldine Simoens en Wim 
Pannecoucke. Van de deelnemers kwamen veel 
positieve commentaren en iedereen heeft wat 
opgestoken over de snel veranderende situatie van 
mobiliteit. Dankzij het doorzettingsvermogen van de 
commissie is dit alvast een eerste geslaagde grote 
activiteit van het werkingsjaar. Het geeft de nodige 
uitstraling naar de buitenwereld en zet het jaarthema 
Bruisend Brussel kracht bij!
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In 2019 startte JCI Hasselt het 
project ‘Hasselt Luierlief’. JCI 
Hasselt heeft heel wat jonge ouders 
onder de leden, welke ervaarden 
dat het toch niet steeds eenvoudig 
is om je kleine spruit van een 
propere pamper te voorzien in 
het Hasseltse stadscentrum.  Met 
‘Hasselt Luierlief’ wensten we 
de kenbaarheid van bestaande 
pamperplekjes in het stadscentrum 
te verhogen, alsook horecazaken 
en openbare voorzieningen te 
ondersteunen in de uitbouw ervan.  
En met de nodige JCI-spirit zouden 
we dit alles bovendien gratis willen 
aanbieden.

Een project dat meteen bijval kende 
van meerdere partners (Hasselt 
Zorgstad, Huis van het Kind, 
Jessa Ziekenhuis, Waterwipes, 
Babywoods, Torfs, Vandersanden 
Advocaten, Galenco, Mustela) én de 
stad Hasselt. 

Marktonderzoek liet blijken dat 
plaatsgebrek en een hippe look die 
past in het interieur van de zaak 
uitdagingen waren waar we rekening 
mee dienden te houden. Zo gezegd, 
zo gedaan! We vonden een partner 
welke een hippe inklapbare luiertafel 
kon vervaardigen uit duurzaam 
hout in een werkplaats waar ook 
mensen onder begeleiding werken.
Maatschappelijk verantwoord 

HASSELT LUIERLIEF

Auteur
Liesbeth Decoutere 
Commissiedirecteur Hasselt Luierlief

ondernemen dus! Voor de 
binnenzijde van de luiertafel lieten we 
op een creatieve manier een ludieke 
tekening ontwerpen waar onze 
sponsors op een subtiele manier 
in verwerkt werden. Deze tekening 
werd omgezet in stickermateriaal om 
de binnenzijde te bekleden.  Extra 
financiering werd verworven door 
de verkoop van pampertaarten, heel 
veel pampertaarten.

De projectlancering kreeg hierdoor 
behoorlijk wat media-aandacht in de 
pers en de aanvragen voor plaatsing 
stroomden binnen. Pampers 
sprong in het kader van hun daddy-
campaign ook mee op de kar en 
waar mogelijk werden de luiertafels 
papaproof geïnstalleerd. 

Anno oktober 2020 konden we 
ondertussen ondanks de COVID-19-
onderbreking 18 nieuwe luiertafels in 
heel Hasselt eigenhandig installeren. 
Bovendien werd elk pamperplekje in 
het Hasseltse stadscentrum kenbaar 
gemaakt door een raamsticker met 
het logo van ‘Luierlief’. Visibiliteit 
voor JCI Hasselt gegarandeerd! 

Een project met positieve impact op 
onze gemeenschap waar we met 
veel trots op terugkijken.

Luierlieve groeten,
Het team ‘Hasselt Luierlief’

ARTIKEL
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Hoe is uw carrière bij JCI 
begonnen, hoe heeft u JCI 
leren kennen?

In 1996 organiseerde JCI Hasselt 
een infoavond voor oud-studenten 
van het LUC (Limburgs Universitair 
Centrum, vandaag UHasselt). Ik 
ging daarnaartoe en vond meteen 
wat ik zocht. Ik werd kort daarna lid.

Wat is het project binnen JCI 
waar u zelf het meest trots 
op bent en u zelf aan heeft 
meegeholpen?

Samen met zeven andere lokale 
afdelingen organiseerden we een 
seminarie over Business Angels. Dat 
gaf het concept enorme bekendheid en 
daar ben ik trots op.

Welke levenslessen binnen 
JCI hebben u in uw verdere 
carrière voortgeholpen?

Maak je geen zorgen over zaken 
waar je zelf geen impact op hebt.

Wat zou u de JCI-leden van 
nu aanraden om te doen?

Grijp de kansen die JCI je biedt. 
Proef van verschillende aspecten, 
zoals het organiseren van projecten 
en vormingen, maar zeker ook van 
het internationalisme.

INTERVIEW MET SENATOR 
STEVEN VANDEPUT

Auteur
Steven Vandeput
Senator

Had u ooit gedacht om te 
staan waar u nu staat?

Neen, ik heb nooit een groot plan 
gehad. Ik heb me altijd gefocust op 
de taak die mij toebedeeld werd, 
maar ik verloor daarbij de toekomst 
nooit uit het oog.

Heeft u de groeimindset al 
van jongs af in u gehad of 
heeft JCI u daar ook voor een 
stuk in geholpen?

JCI heeft me daarbij zeker geholpen. 
Ik heb altijd de drive gehad om 
dingen beter te doen en JCI geeft je 
de kans om je binnen een “laagrisico-
omgeving” ten volle te ontwikkelen.

INTERVIEW
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Op welke professionele 
verwezenlijkingen bent u het 
meest fier? In welke mate 
heeft JCI daartoe het meest 
bijgedragen?

Ik ben erin geslaagd om bepaalde 
dingen te realiseren binnen de 
politiek en dat heb ik voor een groot 
stuk te danken aan JCI. De essentie 
van politiek is immers mensen 
verzamelen achter een bepaald idee 
of doel. Bij JCI is dat net hetzelfde.

Wat is volgens u een cruciale 
eigenschap als leider en 
waarom?

Inzicht hebben in en aandacht 
hebben voor de belangen en noden 
van de mensen rondom jou.

Waar zou de huidige 
generatie meer aandacht aan 
moeten besteden?

Met een zekere terughoudendheid 
kan ik op deze vraag enkel 
antwoorden dat jonge mensen 
vooral zelf moeten ontdekken 
welke stappen ze nemen om zo hun 
toekomst te bepalen.

Aan welk Vlaams, nationaal 
of internationaal congres 
van JCI heeft u de mooiste 
herinneringen? Waarom?

Na de aanslagen van 9/11 in New 
York zat de schrik er in 2001 serieus 
in. Op het congres in Barcelona 
werden 8000 mensen verwacht, 
maar schreven er slechts 3000 in. 
Tot op de eerste dag: toen boden er 
zich spontaan 2000 extra mensen 
aan, zonder zich in te schrijven. Dat 
zorgde voor een immens gevoel van 
verbondenheid. Onvergetelijk.

Hoe zou u JCI in één zin 
omschrijven? Waarom raadt 
u jonge ondernemers en 
geëngageerde personen aan 
voor JCI te kiezen?

Bij JCI krijg je de kans  
om vriendschapsbanden te 
smeden, jezelf te ontwikkelen en 
ondernemerschap aan te leren 
binnen een diverse omgeving 
waarbinnen niks “moet”.
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JCI Vlaanderen streeft een actieve samenwerking na met haar externe 
partners die verdergaat dan enkel het ontvangen van logistieke of fi nanciële 
ondersteuning. Onze partners maken deel uit van onze inherente werking 
en worden als pragmatische partijen betrokken bij ons aanbod naar leden 
in raad en daad.

Ook interesse in een win-winsamenwerking met onze 
organisatie en leden over heel Vlaanderen? Neem dan contact op via 
partnerships@jcivlaanderen.be. 

MAIN PARTNERS

STRUCTURELE PARTNERS

PARTNERS

PARTNERS




